
Protokół Nr XVI/15 
z sesji Rady Miejskiej w Radkowie 

z dnia 30 listopada 2015 roku 
 
 

Otwarcie obrad - godz. 14.09 
Zamknięcie obrad - godz. 16.48 

 
Ad. 1 
 
Obrady XVI sesji Rady Miejskiej w Radkowie otworzył Przewodniczący RM witając radnych i 
przybyłych gości.   
 

Ad.2 
 
Na podstawie listy obecności Przewodniczący RM stwierdził, że obrady są prawomocne - w 
sesji uczestniczy 14 radnych (lista obecności radnych, lista obecności sołtysów, gości 
zaproszonych oraz pracowników Urzędu Miasta i Gminy stanowią załączniki do protokołu). 
 
Ad. 3 
 
Na sekretarza obrad Przewodniczący RM powołał radnego Pawła Wielgusa. 
 
Ad. 4 
 
Przewodniczący RM zapytał czy radni mają uwagi do protokołu z sesji Rady Miejskiej w 
Radkowie z dnia 27 października 2015 roku. 
 
Nie wniesiono uwag do w/w protokołu i przystąpiono do głosowania nad jego przyjęciem: 
Głosowało 14 radnych:   za - 14   przeciw -  0  wstrzymało się - 0. 
 
Ad. 5 
 
Przewodniczący RM zapytał czy radni mają uwagi do protokołu z sesji Rady Miejskiej w 
Radkowie z dnia 30 października 2015 roku. 
 
Nie wniesiono uwag do w/w protokołu i przystąpiono do głosowania nad jego przyjęciem: 
Głosowało 14 radnych:   za - 14   przeciw -  0  wstrzymało się - 0. 
 
Ad. 6 
 
Przewodniczący RM - zapytał czy są uwagi i propozycje do dostarczonego radnym porządku 
obrad (proponowany porządek obrad stanowi załącznik do protokołu). 
 
Burmistrz wniósł o wprowadzenie do porządku obrad do pkt. 9 DRUKU NR 17 tj.: projektu 
uchwały w sprawie zwolnienia w części z opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 
w 2016 roku - dodał, że celem projektu uchwały jest zwolnienie z części opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi rodzin wielodzietnych w 2016r. zamieszkałych na 
terenie Gminy Radków. Zwolnienie z opłaty w wysokości 100% będzie obowiązywało na 
trzecie i każde kolejne dziecko w rodzinie posiadającej kartę dużej rodziny. Przy tych 
założeniach w budżecie gminy na 2016r. będzie potrzeba zabezpieczenia kwoty około 
33 045,00 zł.   
 



Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem porządku obrad z uwzględnieniem propozycji 
zgłoszonej przez Burmistrza. 
 
Głosowało 14 radnych:   za - 14   przeciw - 0    wstrzymało się - 0 . 
 
Ad. 7 
 
Burmistrz złożył sprawozdanie ze swoich prac za okres od 30 października 2015r. do 27 
listopada 2015r. (sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu). 

 
J. Gorczycki - zapytał, na jakim etapie jest projekt remontu drogi wojewódzkiej 385 
Tłumaczów - Gorzuchów. 

 
Burmistrz - wyjaśnił, że projekt został złożony w terminie na przebudowę drogi Tłumaczów - 
Gorzuchów, jednak projekt nie dopuszcza budowy infrastruktury jak oświetlenie, chodniki 
przynależnych do zabezpieczenia pasa drogowego. W m-cu styczniu odbędzie się pierwsza 
ocena projektu i na dzień dzisiejszy projekt stał się projektem liderskim oraz został uznany 
przez stronę czeską za projekt ważny. Czesi dołączają do projektu jako druga strona z 
budową drogi Otovice - Broumov a następnie Bożanov przejście w Radkowie do Šonova z 
urządzeniem przejścia samochodowego w Radkowie a Gmina jako partner wejdzie na drogę 
przy ul. Grunwaldzkiej. Partnerem wiodącym jest DSDiK we Wrocławiu. Projekt został 
wpisany do projektu budowy dróg województwa dolnośląskiego i jest opublikowany na 
stronie Marszałkowskiej z realizacja na lata 2017-2018. W dniu jutrzejszym odbędzie się 
spotkanie z W-ce Marszałkiem celem omówienia oznakowania dopuszczalnego obciążenia 
przejazdu na przejściu granicznym w Tłumaczowie i jakie środki transportu będą mogły 
przejeżdżać oraz jak potoczą się kolejne etapy projektu.  
 
J. Gorczycki - zapytał jaki jest problem aby do projektu dopisać chodnik. 
 
Burmistrz - wyjaśnił, że jest limit środków. Na cały projekt przewiduje się na strony po 5 mln 
euro. Jeżeli zostanie włączona infrastruktura to koszty wzrosną do 7 mln euro i projekt nie 
wejdzie do czytania. Są uzgodnienia polsko - czeskie aby wybudować główne sieci drogowe 
i poprawić dostępność pogranicza polsko - czeskiego. Budowy chodników mogą wziąć na 
siebie DSDiK lub Marszałek oraz Gminy w porozumieniu 50/50 z Marszałkiem. Jeżeli złamie 
się zasadę, która została ustalona to wniosek może wypaść. Chodniki są zatwierdzone przez 
Zarząd w Tłumaczowie, Ratnie , Wambierzycach w procedurze 50/50 jednak brak środków w 
budżecie aby budować chodniki przy drogach wojewódzkich.  
 
Ad. 8 
 
A. Kowalczyk - Kierownik Referatu Programowania Rozwoju i Współpracy Transgranicznej - 
złożyła sprawozdanie z realizacji inwestycji z uwzględnieniem dotacji z UE (sprawozdanie 
stanowi załącznik do protokołu). 
 
Przewodniczący RM zapytał czy radni mają pytania do przedstawionego sprawozdania. 
Nikt z radnych nie miał pytań. 

 
O godz. 1526 Przewodniczący RM ogłosił przerwę. 
O godz. 1543 Przewodniczący RM wznowił obrady. 

 

 



 
 
Ad. 9 
 

DRUK NR 1 w sprawie zmian w budżecie gminy Radków na 2015 rok 
 
Przewodniczący RM - odczytał projekt uchwały i poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM 
w sprawie przedmiotowego projektu uchwały. 
 
B. Kopalko - Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
P. Trybus - Komisja Budżetu, Planowania i Mienia Komunalnego pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
K. Sypień - Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
R. Markowicz - Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
A. Mielniczuk - Komisja Oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
J. Gorczycki - Komisja Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 
projekt uchwały. 
 
Przystąpiono do głosowania nad przedmiotowym projektem uchwały: 
Głosowało 14 radnych:   za - 14     przeciw -  0   wstrzymało się - 0. 
 
DRUK NR 2 w sprawie podatku od nieruchomości                                                               
  
Przewodniczący RM - odczytał projekt uchwały i poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM 
w sprawie przedmiotowego projektu uchwały. 
 
B. Kopalko - Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
P. Trybus - Komisja Budżetu, Planowania i Mienia Komunalnego pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
K. Sypień - Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
R. Markowicz - Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
A. Mielniczuk - Komisja Oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
J. Gorczycki - Komisja Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 
projekt uchwały. 
 
Burmistrz -  poinformował, że stawki podatku od gruntu i od budynków mieszkalnych zostały 
na poziomie roku 2015 a pozostałe stawki podatkowe uległy średnio obniżeniu o 1,2% do 
roku 2015. Burmistrz wyjaśnił, że potrzeby pozyskiwania dochodów są wysokie bo Gmina 
jest na etapie inwestowania i realizacji wielu programów. Reasumując dochody z podatku 
przy dobrowolnych płatnościach, które utrzymają się na poziomie 2014 roku Gmina utraci 
około 500 tys. wpływów dlatego aby sfinansować utracone dochody należy szukać 
dochodów na zrównoważenie stron w budżecie. 
 
Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały: 
Głosowało 14 radnych:   za -  14    przeciw -   0     wstrzymało się - 0. 
 
DRUK NR 3 w sprawie stawek podatku od środków transportowych                                                                        
 
Przewodniczący RM - odczytał projekt uchwały i poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM 
w sprawie przedmiotowego projektu uchwały: 
 



B. Kopalko - Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
P. Trybus - Komisja Budżetu, Planowania i Mienia Komunalnego pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
K. Sypień - Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
R. Markowicz - Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
A. Mielniczuk - Komisja Oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
J. Gorczycki - Komisja Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 
projekt uchwały. 
 
Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały: 
Głosowało 14 radnych:   za - 14      przeciw - 0       wstrzymało się - 0.  
 
DRUK NR 4 w sprawie opłaty targowej   
 
Przewodniczący RM - odczytał projekt uchwały i poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM 
w sprawie przedmiotowego projektu uchwały. 
     
B. Kopalko - Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
P. Trybus - Komisja Budżetu, Planowania i Mienia Komunalnego pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
K. Sypień - Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
R. Markowicz - Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
A. Mielniczuk - Komisja Oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
J. Gorczycki - Komisja Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 
projekt uchwały. 
 
Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały: 
Głosowało 14 radnych:   za - 14    przeciw - 0      wstrzymało się - 0. 
                                                                                                                                                                                                                                    
DRUK NR 5 w sprawie opłaty miejscowej   
 
Przewodniczący RM - odczytał projekt uchwały i poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM 
w sprawie przedmiotowego projektu uchwały. 
 
B. Kopalko - Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
P. Trybus - Komisja Budżetu, Planowania i Mienia Komunalnego pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
K. Sypień - Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
R. Markowicz - Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
A. Mielniczuk - Komisja Oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
J. Gorczycki - Komisja Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 
projekt uchwały. 
 
Przystąpiono do głosowania nad podjęciem przedmiotowego projektu uchwały: 
Głosowało 14 radnych:   za -  14    przeciw -  0    wstrzymało się - 0 . 
 
DRUK NR 6 w sprawie wzorów formularzy do wymiaru i poboru podatku rolnego, 
podatku leśnego, podatku od nieruchomości    
 



Przewodniczący RM - odczytał projekt uchwały i poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM 
w sprawie przedmiotowego projektu uchwały. 
 
B. Kopalko - Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
P. Trybus - Komisja Budżetu, Planowania i Mienia Komunalnego pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
K. Sypień - Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
R. Markowicz - Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
A. Mielniczuk - Komisja Oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
J. Gorczycki - Komisja Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 
projekt uchwały. 
 
Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały: 
Głosowało 14 radnych:   za - 14   przeciw - 0     wstrzymało się - 0. 
                                                                                                
DRUK NR 7 o zmianie uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty                                                                                                                   
 
Przewodniczący RM - odczytał projekt uchwały i poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM 
w sprawie przedmiotowego projektu uchwały. 
                                                                                                                                     
B. Kopalko - Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
P. Trybus - Komisja Budżetu, Planowania i Mienia Komunalnego pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
K. Sypień - Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
R. Markowicz - Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
A. Mielniczuk - Komisja Oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
J. Gorczycki - Komisja Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 
projekt uchwały. 
 
Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały: 
Głosowało 14 radnych:   za - 14     przeciw - 0     wstrzymało się - 0 . 
 
DRUK NR 8 o zmianie uchwały w sprawie obliczania opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi na terenie nieruchomości, na których w części zamieszkują 
mieszkańcy, a w części nie zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady komunalne  
 
Przewodniczący RM - odczytał projekt uchwały i poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM 
w sprawie przedmiotowego projektu uchwały. 
 
B. Kopalko - Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
P. Trybus - Komisja Budżetu, Planowania i Mienia Komunalnego pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
K. Sypień - Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
R. Markowicz - Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
A. Mielniczuk - Komisja Oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
J. Gorczycki - Komisja Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 
projekt uchwały. 
 



Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały: 
Głosowało 14 radnych:   za - 14 przeciw - 0 wstrzymało się - 0. 
 
DRUK NR 9 o zmianie uchwały w sprawie ustalenia opłaty za pojemnik o określonej 
pojemności  
 
Przewodniczący RM - odczytał projekt uchwały i poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM 
w sprawie przedmiotowego projektu uchwały. 
 
B. Kopalko - Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
P. Trybus - Komisja Budżetu, Planowania i Mienia Komunalnego pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
K. Sypień - Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
R. Markowicz - Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
A. Mielniczuk - Komisja Oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
J. Gorczycki - Komisja Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 
projekt uchwały. 
 
Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały: 
Głosowało 14 radnych:    za - 14     przeciw - 0        wstrzymało się - 0.  

DRUK NR 10 w sprawie określenia ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi za rok od domku letniskowego lub innej nieruchomości 
wykorzystanej na cele rekreacyjno – wypoczynkowe jedynie przez część roku  
 
Przewodniczący RM - odczytał projekt uchwały i poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM 
w sprawie  przedmiotowego projektu uchwały. 
 
B. Kopalko - Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
P. Trybus - Komisja Budżetu, Planowania i Mienia Komunalnego pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
K. Sypień - Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
R. Markowicz - Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
A. Mielniczuk - Komisja Oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
J. Gorczycki - Komisja Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 
projekt uchwały. 
 
Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały: 
 Głosowało 14 radnych:    za - 14     przeciw - 0        wstrzymało się - 0.  
 
DRUK NR 11 o zmianie uchwały w sprawie wyboru terminu, częstotliwości i trybu 
uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 
 
Przewodniczący RM - odczytał projekt uchwały i poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM 
w sprawie  przedmiotowego projektu uchwały. 
 
B. Kopalko - Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
P. Trybus - Komisja Budżetu, Planowania i Mienia Komunalnego pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
K. Sypień - Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 



R. Markowicz - Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
A. Mielniczuk - Komisja Oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
J. Gorczycki - Komisja Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 
projekt uchwały. 
 
Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały: 
Głosowało 14 radnych:    za - 14     przeciw - 0        wstrzymało się - 0.  

 
DRUK NR 12 o zmianie uchwały w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości 
opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli 
nieruchomości, oraz ustalenia terminów i miejsca składania deklaracji  
 
Przewodniczący RM - odczytał projekt uchwały i poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM 
w sprawie  przedmiotowego projektu uchwały. 
 
B. Kopalko - Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
P. Trybus - Komisja Budżetu, Planowania i Mienia Komunalnego pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
K. Sypień - Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
R. Markowicz - Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
A. Mielniczuk - Komisja Oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
J. Gorczycki - Komisja Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 
projekt uchwały. 
 
Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały: 
Głosowało 14 radnych:    za - 14     przeciw - 0        wstrzymało się - 0.  
 
DRUK NR 13 o zmianie uchwały w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości 
opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli 
nieruchomości, na których nie zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady 
komunalne  
 
Przewodniczący RM - odczytał projekt uchwały i poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM 
w sprawie  przedmiotowego projektu uchwały. 
 
B. Kopalko - Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
P. Trybus - Komisja Budżetu, Planowania i Mienia Komunalnego pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
K. Sypień - Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
R. Markowicz - Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
A. Mielniczuk - Komisja Oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
J. Gorczycki - Komisja Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 
projekt uchwały. 
 
Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały: 
Głosowało 14 radnych:    za - 14     przeciw - 0        wstrzymało się - 0.  

 
 



DRUK NR 14 w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli domków 
letniskowych lub innych nieruchomości wykorzystywanych na cele rekreacyjno – 
wypoczynkowe  
 
Przewodniczący RM - odczytał projekt uchwały i poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM 
w sprawie  przedmiotowego projektu uchwały. 
 
B. Kopalko - Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
P. Trybus - Komisja Budżetu, Planowania i Mienia Komunalnego pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
K. Sypień - Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
R. Markowicz - Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
A. Mielniczuk - Komisja Oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
J. Gorczycki - Komisja Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 
projekt uchwały. 
 
Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały: 
Głosowało 14 radnych:    za - 14     przeciw - 0        wstrzymało się - 0.  

DRUK NR 15 w sprawie uchwalenia programu współpracy Gminy Radków z 
organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy 
z dnia 24 kwietnia 2003r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 
2016  
 
Przewodniczący RM - odczytał projekt uchwały i poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM 
w sprawie  przedmiotowego projektu uchwały. 
 
B. Kopalko - Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
P. Trybus - Komisja Budżetu, Planowania i Mienia Komunalnego pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
K. Sypień - Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
R. Markowicz - Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
A. Mielniczuk - Komisja Oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
J. Gorczycki - Komisja Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 
projekt uchwały. 
 
Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały: 
Głosowało 14 radnych:    za - 14     przeciw - 0        wstrzymało się - 0.  

DRUK NR 16 w sprawie przystąpienia do stowarzyszenia o nazwie Związek Gmin 
Wiejskich Rzeczypospolitej Polskiej 
 
Przewodniczący RM - odczytał projekt uchwały i poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM 
w sprawie  przedmiotowego projektu uchwały. 
 
B. Kopalko - Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
P. Trybus - Komisja Budżetu, Planowania i Mienia Komunalnego pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
K. Sypień - Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 



R. Markowicz - Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
A. Mielniczuk - Komisja Oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
J. Gorczycki - Komisja Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 
projekt uchwały. 
 
Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały: 
Głosowało 14 radnych:    za - 14     przeciw - 0        wstrzymało się - 0.  

DRUK NR 17 w sprawie zwolnienia w części z opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi w 2016 roku 
 
Przewodniczący RM - odczytał projekt uchwały oraz uzasadnienie i poprosił o 
przedstawienie opinii w sprawie przedmiotowego projektu uchwały. 
 
B. Kopalko - Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
P. Trybus - Komisja Budżetu, Planowania i Mienia Komunalnego pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
K. Sypień - Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
R. Markowicz - Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
A. Mielniczuk - Komisja Oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
J. Gorczycki - Komisja Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 
projekt uchwały. 
 
Burmistrz - wyjaśnił, że podstawą zastosowania ulgi nie jest wyłącznie uchwała, niezbędne 
jest posiadanie Karty Dużej Rodziny. 
 
Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały: 
Głosowało 14 radnych:    za - 14     przeciw - 0           wstrzymało się - 0. 
 
Ad. 10 
Nie było. 
 
Ad. 11 
Nie było. 
 
Ad. 12 
 
J. Gorczycki - poinformował o posiedzeniu Komisji Kultury, Sportu i Turystyki, którego 
tematem było zapoznanie się z działalnością Biblioteki Publicznej Miasta i Gminy Radków 
im. Karola Estreichera i podległymi filiami. Pani Dyrektor Biblioteki zaproponowała aby w 
pomieszczeniu budynku po byłym przejściu granicznym utworzyć punkt biblioteczny w 
Tłumaczowie. Przewodniczący Komisji poinformował, że Komisja zrealizowała w 100%  plan 
pracy na 2015 rok. 
 
L. Jagódka - odczytała odpowiedzi Burmistrza na pytanie radnej B. Sobczyńskiej złożone na 
sesji Rady Miejskiej w dniu 30 października 2015r. w sprawie wskaźnika dzieci, które objęte 
są obowiązkiem szkolnym na terenie gminy a realizują ten obowiązek poza terenem gminy 
oraz w zakresie dodatku uzupełniającego.   



 

Ad. 13 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący RM zamknął XVI sesję Rady Miejskiej w 
Radkowie. 
 
Protokołowała:                         Przewodniczący RM  

Lucyna Połowczuk                  w Radkowie  

                Stanisław Hajłasz 


